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BARDO (inf. zewn.). Przez 18 lat gminą kierował burmistrz Krzysztof Żegański. Przysłużył
się jej rozkwitowi, o czym m.in. powiedziano podczas poniedziałkowej sesji Rady Miejskiej
inaugurującej jej działalność w latach 2024 - 2029. Sam włodarz w swoim wystąpieniu
przypomniał  najistotniejsze  dokonania,  których  zaistnienie  wydatnie  poprawiło  pozycję
społeczną i gospodarczą gminy bardzkiej.

Zgodnie z wolą większości wyborców, biorących udział w wyborach samorządowych w kwietniu br.,
burmistrzynią Barda i gminy została Marta Ptasińska, przed którą duże wyzwania. Na dzień dobry
przyjdzie zmierzyć się z kilkoma zadaniami o wielomilionowej wartości, które wpisano do lokalnego
budżetu.
 

Rada Miejska Barda kadencji 2024 - 2029 wraz z burmistrzynią M. Ptasińską

Ustępujący  włodarz  pogratulował  swojej  następczyni  wyboru  i  życzył  pomyślności  w  realizacji
określonych  celów.  Podobnie  uczyniła  -  w  imieniu  swoim  i  ustępującej  RM  -  dotychczasowa
przewodnicząca Barbara Strzelec. Nowa Rada Miejska Barda funkcję przewodniczącego powierzyła
Damianowi Bieńce.
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